
 
 

 

Referat af bestyrelsesmøde for Grundejerforeningen Pilekæret tirsdag 17/1-2023 
 
Tilstede:  
Almindelige medlemmer: 
Jønne nr. 13, Klynge A, Anders nr. 23, Klynge B, Ole nr.25, Klynge C, Sara nr.39, Klynge D 
Suppleanter:  
Simon nr. 37, Jes nr. 15,  
 
Ikke tilstede: 
Kim nr. 19, Klynge B, 5.medlem  
 
Dagsorden 
 
1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
Godkendt 
 
2.. Nyt fra klyngerne 
Klynge A: Intet nyt 
Klynge B: Intet nyt 
Klynge C: Intet nyt 
Klynge D: Intet nyt 
 
3. Udskiftning af belysning til LED. Status 
Vi har nu en aftale med Andel. Lånet er godkendt. Udskiftning til LED forventes i februar 
eller kort efter. 
 
4. Økonomi. Årsregnskab for 2022. Budget for 2023 
Anders gennemgik regnskaberne.  
For grundejerforeningen er der overskud på 10.581 kr., hvilket især skyldes færre udgifter til 
snerydning end budgetteret.  Egenkapitalen er på 48.996 kr. 
For vejlauget er der et overskud på 15.364 kr. hvilket også skyldes færre udgifter til 
snerydning end budgetteret. Egenkapitalen er på 131.308 kr. 
På den samlede konto for grundejerforeningen og vejlauget står dags dato: 194.870,82 
Vi foreslår til generalforsamlingen at fastholde samme kontingent, og vi budgetterer med et 
underskud på 3.250 kr. Det har vi råd til, da der var et stort overskud sidste år, og da 
snerydningsomkostninger ikke forventes at blive højere end budgetteret. 
 
5. Planlægning af generalforsamling 21. februar 19:30 på Mariehøjcenteret. 
Der er hverken forslag fra bestyrelsen eller medlemmer, der skal behandles på 
generalforsamlingen. Vi foreslår Hans-Ole som dirigent og spørger,om han også vil holde et 
lokalhistorisk foredrag 
 
6. Eventuelt 
Hullet i vejen ved kloakken ud for nr.16 diskuteres med Jens W og Jan O fra lige side. Vi kan 
evt. få kloakfirmaet T. Jakobsen i Helsinge som Ole kender, til at se på sagen og evt. komme 
med et tilbud. 


